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Zadeva: Svetniško vprašanje – Sanacija brežine ob reki Savi 

 

V skladu z 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL, posredujem županu in pristojnim službam MOL 

sledeče svetniško vprašanje: 

Letošnje obilno deževje v mesecu avgustu je zaznamovalo in spremenilo marsikatero območje 

širom po Sloveniji. Izjema ni bila niti Ljubljana, konkretno del ob reki Savi pri naselju Sneberje. 

Po medijih smo spremljali dogajanje o razdejanju na tem območju. Kot lahko spremljamo 

trenutno situacijo po medijih, sanacija še vedno poteka, torej tri mesece po dogodku. Prebivalci 

pa ob vsakem večjem deževju s strahom opazujejo do kje že sega vodostaj reke Save. 

Istočasno s sanacijo premičnin in nepremičnin so se mestne oblasti v sodelovanju z državo, lotile 

tudi utrjevanja desnega dela brežine reke Save. S tem naj bi v bodoče preprečili  izlivanje in 

poplavljanje na omenjenem območju. 

Kaj pa se bo po taki sanaciji desnega brega zgodilo na levem bregu Save, torej na črnuški strani??  

Marsikdo ne ve, da je bil poplavljen tudi dobršen del ozemlja in nekaj hiš na levem bregu, ker  

ni bilo medijsko izpostavljeno.  

Pod cerkvijo v Šentjakobu ob Savi je bilo poplavljenih kar nekaj kmetijskih površin, veliko 

nogometno in otroško igrišče. Na koncu ulice Pod bregom stoji poslopje, katerega upravljajo in 

v njem tudi stanujejo nune in v katerem so bili poplavljeni spodnji prostori do višine približno 

0,5m ali celo več.  Pri reševanju in sanaciji so pomagali krajani in prostovoljni gasilci  Šentjakoba 

in Podgorice. 

Moje vprašanje je: ali se ob sanaciji desnega brega Save pri naselju Sneberje upošteva in 

predvideva kaj to pomeni za nasprotni, levi breg reke Save, torej na črnuški strani. Ob ponovnih 

tako obilnih padavinah se lahko oziroma se bo zgodilo, da bo poplavljeno še mnogo večje 

območje na levem bregu. Voda pač vedno najde pot. Pri tem ni zanemarljivo niti dejstvo, da sta 

v bližini,  na kratki medsebojni razdalji, dva mostova, eden na cesti iz Sneberij proti Šentjakobu 

in naprej do Domžal, drugi pa na avtocesti. Ob stebrih obeh mostov so se zatikale naplavine 



 

(hlodi, vejevje…), ki v takem primeru delujejo kot zapora ali jez, ki še dodatno onemogočajo 

normalen pretok ogromni količini vode. 

Ob sanaciji desnega brega bi vsekakor morali preučiti in predvidevati posledice na drugi levi 

strani ter najti rešitev  tudi za  levo stran brežine reke Save.  Ali se predvideva tudi sanacija 

levega brega Save nasproti naselja Sneberje? 

 

Hvala za odgovor. 

 

          Darinka Kovačič 

Mestna svetnica SDS 


